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Attachée à cette terre riche d’une histoire millénaire et unie par la même passion depuis plusieurs générations, la 
famille Gallon anime avec cœur et émotion ses hôtels et villas de caractère en constante évolution. Envoutée par 
la Provence, ses paysages, sa nature préservée, ses traditions et ses villages perchés, la famille Gallon décide de 
s’installer dans cette région, entourée d’une équipe dévouée, pour créer des lieux de vie chaleureux, au luxe familial.

Attached to this land and its rich thousand-year-old history, the Gallon family is united by the same passion spanning 
several generations and manages its constantly evolving character hotels and villas with heart and emotion. Enchanted 
by the Provence area, its landscapes, its preserved nature, its traditions and its hilltop villages, the Gallon family chose 
to settle in this region, surrounded by a devoted team, to create welcoming, family-oriented luxury living spaces.

Une Histoire de Famille

A Family Story
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Bienvenue dans les Alpilles,
à Saint-Rémy-de-Provence

Welcome to the Alpilles,
in Saint-Rémy-de-Provence

9 Chemin Canto Cigalo - 13210 Saint-Rémy-de-Provence - Tél. +33 (0) 4 90 92 04 40 - resa@vallondevalrugues.com

     |  Marseille : 55 minutes      |  Avignon TGV : 25 minutes
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Chambres, Suites & Villas Privées
Piscine extérieure chauffée en saison
Navette pour le centre-ville (7h à minuit)
Parking privé, bornes de recharge
Conciergerie

Rooms, Suites & Private Villas
Heated outdoor pool in season
Free shuttle to the city center (7am to 12am)
Car park, charging stations
Concierge service

Le Vallon de Valrugues 
Hotel Spa & Villas

L’escapade de rêve
au cœur des Alpilles

Le Vallon de Valrugues Hotel Spa & Villas est un établissement 5* situé à 800 mètres 
du centre-ville animé de Saint-Rémy-de-Provence, face au Parc Naturel protégé des 
Alpilles. Nous vous proposons des séjours en chambres, suites et villas de luxe offrant 
tous les services d’une équipe chaleureuse aux savoir-faire uniques. Saint-Rémy-de-
Provence accueille des voyageurs tout au long de l’année venus y découvrir les secrets 
de la Provence, son patrimoine chargé d’histoire, ses paysages à couper le souffle, son 
terroir, sa gastronomie et son artisanat. Les Alpilles c’est aussi les marchés provençaux, 
la cité antique de Glanum, la Chapelle Saint-Sixte d’Eygalières, le Moulin d’Alphonse 
Daudet et Les Baux-de-Provence, incontournable cité médiévale classée parmi les plus 
beaux villages de France.

Le Vallon de Valrugues Hotel Spa & Villas is a 5* property located 800 meters away 
from the bustling town center of Saint-Rémy-de-Provence, and facing the protected 
Natural Park of the Alpilles. We offer you to stay in our luxury rooms, suites and villas, 
which include all the services provided by a friendly team with unique know-how. Saint-
Rémy-de-Provence welcomes visitors all year round, who come to discover the secrets 
of Provence, its rich historical heritage, its breath-taking landscapes, its local products, 
its gastronomy and its craftsmanship. The Alpilles also mean typical Provence markets, 
the antique town of Glanum, the Chapelle Saint-Sixte d’Eygalières, Alphonse Daudet’s 
windmill and Les Baux-de-Provence, a must-see Medieval town listed among the most 
beautiful villages of France.

The dream getaway
at the heart of the Alpilles
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Spa de 600 m²
Piscine intérieure chauffée
Spa de nage à contre-courant
Jacuzzi, hammam, sauna, salle de fitness
2 restaurants & 2 bars, salles de réunion
Room service 24h/24

600 sq.m Spa
Heated indoor pool
Counter-current swimming spa
Jacuzzi, steam room, sauna, fitness room
2 restaurants & 2 bars, meeting rooms
Room service 24/24 DE

TA
ILS

DÉ
TA

ILS

Profondément attachés à la région, le Chef Jérôme Yahia et son équipe élaborent la carte 
du restaurant gastronomique Le V au service d’une cuisine raffinée en accord avec les 
saisons. Une carte bistronomique aux saveurs délicates et gourmandes vous accueille 
au Bistrot de Valrugues. Appréciez notre bar de 135 m² situé au cœur de l’hôtel, avec 
ses cocktails maison et une restauration disponible en service continu l’été.. En saison 
estivale, profitez de notre bar piscine ouvert sur notre jardin de plus d’un hectare.

Deeply attached to the region, the Chef Jérôme Yahia and his team create the menu of 
the gastronomic restaurant Le V at the service of a refined cuisine in harmony with the 
seasons. A bistronomic menu welcomes you with delicate and gourmet flavours at Le 
Bistrot de Valrugues. Located in the heart of the hotel, our bar of 135 sq.m offers you 
delicious cocktail and a non-stop restaurant service in summer. In the summertime, 
enjoy our pool bar opening onto our garden which extends over more than one hectare.

Inspirant le bien-être et la relaxation, le Spa de Valrugues est un espace de 600 m2 
invitant à se ressourcer. Il dispose d’une piscine intérieure chauffée, d’un bassin de 
nage à contre-courant, d’un jacuzzi, d’un hammam et d’un sauna. Nos 8 cabines de 
soins ainsi que notre lit de flottaison offrent une détente totale. Le Spa de Valrugues, 
c’est l’expertise reconnue en soins et massages réalisés avec des produits français 
concentrés et issus de plantes du bassin méditerranéen. Pour les plus sportifs, notre 
salle de fitness vous attend.

Inspiring well-being and relaxation, the Spa de Valrugues is a 600 sq.m space that 
invites you to recharge your batteries. It includes a heated indoor swimming pool, a 
counter-current swimming pool, a jacuzzi, a hammam and a sauna. Our 8 treatment 
rooms, along with our floatation bed offer total relaxation. The Spa de Valrugues has 
recognised expertise in the treatments and massages performed, using concentrated 
French products made with plants from the Mediterranean basin. Our fitness room 
awaits the sportiest guests.

Restaurants & Bars

Spa de Valrugues
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Vivez l’expérience 5 étoiles dans la tranquillité de votre maison.
Notre collection de villas privées, de 2 à 5 chambres, vous offre l’intimité et la convivialité 
de votre maison en profitant de tous les services d’un établissement de luxe. Appréciez 
l’équipement d’une demeure de caractère  : cuisine équipée, salon - salle à manger, 
jardin clos, terrasses ombragées, piscine privée chauffée… et bénéficiez de toute l’offre 
premium du Vallon de Valrugues Hotel Spa & Villas : un accueil personnalisé dans votre 
villa, le service conciergerie de l’hôtel, le ménage quotidien, un service de chauffeurs à 
disposition, les repas livrés ou encore l’accès au Spa…
Détendez-vous, Valrugues s’occupe de tout !

Enjoy our 5-star experience in the tranquillity of your own home.
Our selection of private villas, from 2 to 5 bedrooms, offers you the privacy and 
conviviality of your own home, while enjoying all the services offered of a luxury hotel. 
Enjoy the facilities of a charming property: fully-equipped kitchen, lounge, dining 
room, enclosed garden, shady terraces, private heated swimming pool, etc. On top 
of this, enjoy the whole Vallon de Valrugues Hotel Spa & Villas premium services: a 
personalised welcome into your villa, the concierge’s service of the hotel, daily house 
cleaning, a driver service at your disposal, room service, access to the Spa, etc.
Relax, Valrugues takes care of everything!

Villas Privées

Private Villas

LE VALLON DE VALRUGUES HOTEL SPA & VILLAS  |  13

Villas de luxe (2 à 5 chambres)
Piscine privée chauffée et jardin clos
Conciergerie de l’hôtel
Services hôteliers 5*
Chauffeur (7h - minuit, 7j/7)
Room service 19h/24

Luxury villas (2 to 5 bedrooms)
Private heated pool and closed garden
Hotel concierge’s service
5* hotel services
Driver (7am - 12am, 7/7)
Room service 19/24 DE
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Bienvenue dans la Cité des Papes, 
Avignon

Welcome to the Popes’ City,
Avignon

450 Allée de Cassagne - 84130 Avignon - Le Pontet - Tél. +33 (0) 4 90 31 04 18 - resa@aubergedecassagne.com

     |  Marseille : 50 minutes      |  Avignon TGV : 20 minutes
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Chambres & Suites
Piscine extérieure chauffée en saison
Conciergerie
Parking privé, bornes de recharge

Rooms & Suites
Heated outdoor pool in season
Concierge service
Car park, charging stations

Auberge de Cassagne
& Spa

Le charme discret de la Provence 
aux portes d’Avignon

Construite sur les terres du Château de Cassagne, cette bastide provençale de 1850 
vous accueille à 5 minutes d’Avignon, au cœur de laquelle un parc verdoyant s’est 
niché. L’Auberge de Cassagne & Spa, une grande et ravissante maison de famille, vous 
réserve un accueil personnalisé, une décoration travaillée et une symphonie où bois et 
terre cuite vous charmeront. Nos chambres et suites reflètent le luxe de l’Auberge en 
s’ouvrant, pour la majorité, sur de larges terrasses en rez-de-jardin ou à l’étage. Cet 
établissement de prestige est unique : nos fidèles, d’étapes en séjours, retrouvent ici 
l’alliance parfaite entre la qualité des services d’un établissement haut de gamme et le 
sentiment de venir passer quelques jours dans leur Maison en Provence.

Built on the lands of the Château de Cassagne, located 5 minutes away from Avignon, 
this Provençal bastide built in 1850 and including a verdant park nestled in its heart 
welcomes you. L’Auberge de Cassagne & Spa, a great and charming family home, offers 
you a personalised welcome, an elaborate decoration and a symphony, where wood and 
terra cotta will charm you. Our rooms and suites reflect the luxury of the Auberge, as 
most of them open out onto large terraces, both on the ground floor or upper floors. This 
luxury hotel is unique: our regular guests, whether staying overnight or longer, find here 
the perfect alliance between the service quality of a high-end property and the feeling 
of spending a few days in their Provencal home.

The discreet charm of Provence 
at the gates of Avignon

DE
TA

ILS
DÉ

TA
ILS

AUBERGE DE CASSAGNE & SPA  |  17



18  |  PRESTIGE PROVENCE HOTELS SPAS & VILLAS



Un plaisir décliné sous tous les tons… Avec sa cuisine recherchée par les gourmands du 
monde entier, le restaurant gastronomique de l’Auberge de Cassagne doit sa renommée 
à son Chef Philippe Boucher, Maître Cuisinier de France. Les gourmets y viennent pour 
sa cuisine respectueuse d’une tradition provençale revisitée et pour la qualité des 
produits qui empruntent leurs richesses au terroir. Cette gastronomie est savamment 
mise en scène grâce à un service parfaitement soigné et une carte des vins riche en 
références sélectionnées par nos connaisseurs passionnés. Le bar de l’hôtel est ouvert 
tous les jours pour un moment de convivialité et d’échange.

A pleasure offered in all aspects... With its cuisine sought out by food lovers from all 
around the world, L’Auberge de Cassagne’s gastronomic restaurant owes its reputation 
to its Chef Philippe Boucher, “Maître Cuisinier de France”. Gourmets come here to enjoy 
his cuisine, which revisits traditional Provence dishes with respect, as well as the quality 
of the products, which owe their riches to the local area. This gastronomy is skilfully 
staged thanks to an excellent service and a wine list rich in references selected by our 
passionate connoisseurs. The hotel bar is open every day for a moment of conviviality 
and exchange.

Notre Spa vous offre un instant unique de bien-être. Spa de luxe à Avignon, il est doté de 
4 cabines de modelages et soins, au choix en duo ou individuelle. Ressourcez-vous dans 
un espace de 500 m² dédié à la détente : piscine intérieure, jacuzzi, sauna, hammam, 
lits hydromassants et salle de fitness. Laissez-vous guider par le savoir-faire de nos 
professionnels lors de soins d’exception et goûtez à la quiétude d’un instant qui vous 
est entièrement réservé…

Our Spa offers you a unique moment of well-being. This luxury Spa in Avignon is 
equipped with 4 massage and treatment rooms, with a choice of duo or individual 
cabins. Recharge your batteries in a 500 sq.m space dedicated to relaxation: indoor 
swimming pool, jacuzzi, sauna, hammam, hydro-massaging beds and fitness room. Let 
our experts guide you during exceptional treatments, and enjoy the tranquillity of a 
moment entirely dedicated to you.

Restaurant & Bar

Spa Hormeta
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Spa de 500 m²
Piscine intérieure chauffée
Jacuzzi, hammam, sauna, salle de fitness
Restaurant & bar, salles de réunion
Room service 24h/24

500 sq.m Spa
Heated indoor pool
Jacuzzi, steam room, sauna, fitness room
Restaurant & bar, meeting rooms
Room service 24/24 DE
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Bienvenue dans le Luberon,
à Gordes

Welcome to the Luberon,
in Gordes

Route de l’Abbaye de Sénanque - 84220 Gordes - Tél. +33 (0) 4 90 72 00 51 - resa@hotellesbories.com

     |  Marseille : 55 minutes      |  Avignon TGV : 55 minutes

HOTEL & SPA

GORDES - LUBERON
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Chambres & Suites
Piscine extérieure chauffée en saison
Conciergerie
Parc de 8 hectares
Tennis, jardin aromatique
Héliport, parking privé, bornes de recharge

Rooms & Suites
Heated outdoor pool in season
Concierge service
8-hectare green park
Tennis court, aromatic garden
Heliport, car park, charging stations

Les Bories
& Spa

La parenthèse d’exception au 
cœur du Luberon

Évadez-vous à Gordes, dans le Luberon, au cœur de la Provence, dans un environnement 
naturel protégé et classé comme l’un des plus beaux villages de France. Sur cette terre 
de bergers, Les Bories & Spa vous accueille sur son domaine de 8 hectares d’oliviers, de 
cyprès, de chênes verts et de lavande.
L’ensemble de nos chambres et suites à la décoration raffinée s’ouvrent sur le Luberon 
et possèdent, pour la majorité, un balcon ou une terrasse privée. Beauté, harmonie, 
silence, espace et authenticité du lieu s’accordent parfaitement pour votre plus grand 
bonheur. L’héliport privé permet d’atterrir au sein même du parc.

Escape to Gordes, in the Luberon, at the heart of the Provence region, in a preserved 
natural environment, listed as one of the most beautiful villages of France. On this sheep 
farming land, Les Bories & Spa welcomes you in its 8-hectare domain of olive trees, 
cypresses, green oaks and lavender. 
All our rooms and suites with their refined decoration open up onto the Luberon, most 
of them including a balcony or private terrace. The beauty, harmony, silence, space and 
authenticity of the premises all fit together perfectly for your greatest enjoyment. Our 
private heliport enables you to land within the grounds.

An exceptional break in the heart 
of the Luberon
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Le Chef et son équipe mettent leur expérience à votre service. Dans un cadre élégant 
et authentique, découvrez une cuisine délicate et d’exception que le chef résume en              
« instinctive, végétale et graphique ». Appréciez des mets où émotions et découverte 
de saveurs inédites y sont incontournables. L’été, notre Club Piscine vous propose une 
cuisine conviviale qui vous plongera dans l’essence même de la générosité du Sud.

The Chef and his team put their experience at your service. In an elegant and authentic 
setting, discover a delicate and exceptional cuisine, which the Chef sums up as 
“instinctive, plant-based and graphic”. Enjoy dishes that focus around emotions and the 
discovery of unique flavours. In the summertime, our Pool Club offers you a convivial 
cuisine to dive into the very essence of Southern generosity.

Notre Spa vous reçoit dans une atmosphère douce et bienveillante. Laissez-vous guider 
par nos professionnels et découvrez les Secrets d’Ennea, basés sur l’albuthérapie, la 
détente, les plantes, les huiles et l’énergie. Retrouvez la sérénité dans un espace étudié 
pour votre bien-être : cabines de soins, lit de flottaison, piscine intérieure ouverte sur la 
nature, salle de fitness, sauna, hammam et parcours de santé. Ici, le corps et l’esprit se 
reposent. Tout est prêt pour vivre des cures de bonheur.

Our Spa welcomes you in a serene and friendly atmosphere. Let our professionals guide 
you and discover Ennea’s Secrets, based on albutherapy, relaxation, plants, oils and 
energy. Relax in a space designed for your well-being: treatment rooms, floatation bed, 
indoor pool opening onto nature, fitness room, sauna, hammam and fitness trail. Here, 
both mind and body can rest. All is set for you to enjoy a happiness cure.

Restaurants & Bars

Spa “La maison d’Ennea “
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Spa de 500 m²
Piscine intérieure chauffée
Hammam, sauna, salle de fitness
Restaurants & bars, salle de réunion
Room service 19h/24

500 sq.m Spa
Heated indoor pool
Steam room, sauna, fitness room
Restaurants & bars, meeting room
Room service 19/24 DE
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Bienvenue dans les Alpilles,
à Saint-Rémy-de-Provence

Welcome to the Alpilles,
in Saint-Rémy-de-Provence

9 Chemin Canto Cigalo - 13210 Saint-Rémy-de-Provence - Tél. +33 (0) 4 90 92 04 40 - resa@vallondevalrugues.com

     |  Marseille : 55 minutes      |  Avignon TGV : 25 minutes
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Villas de 2 à 5 chambres
Surface de 130 à 280 m²
Jusqu’à 12 personnes (10 adultes max.)
Piscine privée sécurisée et jardin clos
Air conditionné & Wifi

Villas from 2 to 5 bedrooms
From 130 à 280 sq.m
Up to 12 persons (10 adults max.)
Private heated pool and closed garden
Air conditioning & Wifi

Villas Valrugues 
Collection

Votre Maison Provençale

Louez votre villa haut de gamme à Saint-Rémy-de-Provence et vivez l’expérience 5 
étoiles dans la tranquillité de votre maison !
Notre collection de villas privées, de 2 à 5 chambres, allie élégance, intimité et 
convivialité en profitant de tous les services d’un établissement de luxe. Appréciez 
l’équipement d’une demeure de caractère : cuisine équipée, salon - salle à manger, 
jardin clos, terrasses ombragées, piscine privée chauffée… et bénéficiez de toute l’offre 
premium du Vallon de Valrugues Hotel Spa & Villas 5*.
Bénéficiez d’un emplacement privilégié au cœur des Alpilles et profitez de toutes les 
richesses culturelles de la région.
Détendez-vous, Valrugues s’occupe de tout !

Rent your luxury villa in Saint-Rémy-de-Provence and enjoy the 5-star experience in the 
tranquillity of your own home!
Our collection of private villas, from 2 to 5 bedrooms, offers you elegance, privacy 
and conviviality including all the services of a 5* property. Enjoy the equipment of a 
character home: equipped kitchen, living and dining room, enclosed garden, shaded 
terraces, private heated swimming pool... and benefit from all the premium services 
offered by Le Vallon de Valrugues Hotel Spa & Villas.
Enjoy a privileged location in the heart of the Alpilles and make the most of the region’s 
cultural riches.
Relax, Valrugues takes care of everything!

Your Provençal House
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Bénéficiez de tous les services du Vallon de Valrugues Hotel Spa & Villas tout en 
conservant l’intimité de votre maison : un accueil personnalisé dans votre villa, un 
service de conciergerie, le ménage quotidien, un service de chauffeurs à disposition, les 
repas livrés ou encore l’accès au Spa…
Toutes nos villas vous proposent des équipements haut de gamme : terrain de pétanque, 
table de ping-pong, baby-foot, barbecue, piscine privée sécurisée et chauffée en été…
Vous souhaitez un chef à domicile, des soins ou massages dans votre villa, des vélos 
électriques à disposition dès votre arrivée… Détendez-vous, Valrugues s’occupe de tout !

Benefit from all the premium services offered by Le Vallon de Valrugues Hotel Spa & 
Villas in the privacy of your home: a personalised welcome in your villa, the concierge’s 
service of the hotel, daily housekeeping, a chauffeur service, delivered meals or access 
to the Spa...
All our villas offer you high quality facilities: pétanque court, table tennis, foosball table, 
barbecue, secured private heated pool in summer…
You wish a Chef at home, treatments or massages in your villa, e-bikes at your disposal 
upon arrival… Relax, Valrugues takes care of everything!

Nos Services Premium

Premium Services
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Service de ménage quotidien
Accès au Spa & fitness de l’hôtel
Room service 19/24
Conciergerie
Chauffeur (7h – minuit, 7j/7)

Daily housekeeping service
Access to hotel’s Spa & fitness
Room service 19/24
Concierge’s service
Driver (7am – 12am, 7/7) DE
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Destination Provence

Terre riche d’une histoire millénaire et d’un savoir-faire ancestral, il faudrait plus d’une vie pour l’aimer, l’explorer et 
raconter ses mille visages…
Bordée au sud par la Méditerranée et s’étendant des rives du Rhône jusqu’au fleuve du Var, entre Avignon, Alpilles et 
Luberon, la Provence envoûte par ses paysages hauts en couleur, sa nature préservée, ses traditions et ses villages 
perchés. Ses reliefs et ses vallons baignés de lumière laissent place à une mosaïque de vignobles, d’amandiers et 
d’oliveraies, de champs de thym et de romarin. Lieux enchanteurs où la lavande dessine un océan violet et où les 
cigales reviennent chanter l’âme de la Provence chaque été. Terre de contrastes aux influences éternelles, ces sites 
fascinants suggèrent avec émotion le miracle d’une alchimie entre douceur et âpreté, Alpes et Méditerranée, vent et 
soleil. Son authenticité et son charme sans égal ont, de tout temps, séduit les hommes.
Les Grecs et les Romains l’ont découverte, Alphonse Daudet et Frédéric Mistral l’ont chantée, Vincent Van Gogh l’a 
immortalisée... Il ne manque plus que vous !

A land with a rich thousand-year-old history and ancestral know-how, you would need more than a lifetime to love it, 
explore it and recount its thousand facets…
Bordered by the Mediterranean sea at the south and extending from the banks of the Rhône to the Var river, between 
Avignon, Alpilles and Luberon, Provence charms by its colourful landscapes, its preserved nature, its traditions and 
its hilltop villages. Its sun-filled hills and valleys leave way to a mosaic of vineyards, almond trees, olive groves, and 
fields of thyme and rosemary. Enchanting places where lavender forms seas of purple and to which cicadas return 
each summer to sing the soul of Provence. A land of contrasts with eternal influences, these captivating sites suggest 
with emotion a miraculous alchemy between gentleness and harshness, Alps and Mediterranean, wind and sun. Its 
authenticity and unrivalled charm have always seduced men and women.
The Greeks and Romans discovered it, Alphonse Daudet and Frédéric Mistral sung it, Vincent Van Gogh immortalised 
it... Don’t miss it!
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Nos Idées Cadeaux

www.hotelsprestige-provence.secretbox.fr
Vivez ou offrez une escapade gourmande, une parenthèse de bien-être ou un séjour romantique, et créez des souvenirs 
mémorables dans l’un de nos établissements grâce à une expérience unique.
Le groupe Prestige Provence Hotels Spas & Villas vous propose un large choix de coffrets et chèques cadeaux valables 
2 ans dans l’ensemble de ses maisons.

Enjoy or offer a gourmet escape, a wellness break or a romantic stay, and create unforgettable memories in one of our 
properties, by enjoying a unique experience.
Prestige Provence Hotels Spas & Villas Group offers you a wide range of packages and gift vouchers valid for 2 years 
in all its hotels.

Best sellers
DÉJEUNER, MASSAGE & ACCÈS SPA

Déjeuner - Massage 50 min - Accès Spa
Lunch - 50 min Massage - Spa

SÉJOUR TOI & MOI
Nuit - Petit-Déjeuner - Dîner - Massage - Accès Spa

Night - Breakfast - Dinner - Massage - Spa

NUIT DÉCOUVERTE GASTRONOMIE & SPA
Nuit - Petit-Déjeuner - Dîner - Accès Spa

Night - Breakfast - Dinner - Spa

MENU GASTRONOMIQUE POUR 2
Déjeuner ou Dîner en 4 services

4-courses Lunch or Dinner
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See you soon...À bientôt en Provence !

Saint-Rémy-de-Provence
9 Chemin Canto Cigalo

Tél. +33 (0) 4 90 92 04 40
www.vallondevalrugues.com
resa@vallondevalrugues.com

Avignon - Le Pontet
450 Allée de Cassagne

Tél. +33 (0) 4 90 31 04 18
www.aubergedecassagne.com
resa@aubergedecassagne.com

Gordes - Luberon
Route de l’Abbaye de Sénanque

Tél. +33 (0) 4 90 72 00 51
www.hotellesbories.com
resa@hotellesbories.com

Saint-Rémy-de-Provence
9 Chemin Canto Cigalo

Tél. +33 (0) 4 90 92 04 40
www.vallondevalrugues.com
resa@vallondevalrugues.com
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